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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2014-2018 

 

Protokół Nr 9/15 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 września 2015 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za  

I półrocze 2015 r. 

3. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2015 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 9 posiedzenie Komisji  

i przedstawił  porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 2 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2015 r. 

Skarbnik Powiatu Iwona Stańczyk przedstawiła informację.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 3 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego 

za I półrocze 2015 r. 

Skarbnik Powiatu  przedstawiła informację. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 
 

Ad. 4 

1. Informacja o strategii Powiatu Zgierskiego w zakresie modernizacji drogowej 

i kolejowej oraz przebiegu trasy S-14. 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił informację. 

 

Radny Władysław Sobolewski poprosił o wpisanie do strategii wykonanie końcowego 

etapu drogi 5128 E Kania Góra – Sokolniki Las dochodzącej do drogi wojewódzkiej 

Ozorków – Modlna – Stryków. 

 

Radny Zbigniew Antczak odniósł się do przebudowy chodnika na ul. Piłsudskiego  

w Zgierzu. Poprosił, aby: w 2016 r. zrealizować odcinek od drogi wojewódzkiej Nr 702 
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przy Szkole Podstawowej Nr 1, w 2017 r. prawą stronę do wiaduktu PKP (tą którą 

obecnie realizujemy po lewej stronie), a w 2018 r. wykonać prawą stronę od drogi Nr 702 

do ul. 1 Maja. 

 

Starosta Zgierski odpowiedział, że w 2016 r. zaplanowana został przebudowa  

ul. Konstantynowskiej w Zgierzu. Jest to kosztowna inwestycja. Wartość kosztorysowa to 

ok. 3.000.000 zł. Zakładając, że  otrzymamy 50% środków to i tak trzeba będzie 

przeznaczyć na nią 1.500.000 zł. Uważa, że ta inwestycja powinna być wykonana  

w pierwszej kolejności. Będziemy na nią składać wniosek. Jeżeli będzie taka sytuacja, że 

Prezydent Zgierza zaproponuje dofinansowanie budowy tego chodnika to zrobimy 

wszystko, żeby w 2016 r. wejść na ul. Piłsudskiego.   

 

Radny Zbigniew Antczak oznajmił, że kwota na ten chodnik nie jest wielka. Realizujemy  

na innych obiektach dużo większe zadania, dużo większe ilości chodników. Poparł 

modernizacje ul. Konstantynowskiej. Jednak chciałby, żeby jego propozycja została 

zapisana w strategii. 

 

Radny Grzegorz Kuna oznajmił, że strategia ta powiązana jest z wieloletnią prognozą 

finansową. Zmiana jednego dokumentu powoduje, że trzeba zmienić również drugi.  

Należy pamiętać, że w  tym roku zostały zrobione inwestycje, które nie były wpisane do 

żadnego planu. Uważa, że nie powinniśmy  przywiązywać się do tego dokumentu. Nie ma 

takiego dokumentu, którego nie dałoby się znowelizować.  

 

Radny Piotr Szewczyk zwrócił uwagę, że według strategii najgorsze drogi są w Gminie 

Ozorków i Gminie Aleksandrów. Poprosił o dopisane budowy chodnika przy drodze 

powiatowej na odcinku Aleksandrów Łódzki– Ruda Bugaj. W miejscowości tej znajduje 

się szkoła podstawowa  do której uczęszczają dzieci z Aleksandrowa i nie tylko. 

Wcześniej została tam położona nowa nawierzchnia ale nie wybudowano chodnika.  

W związku z tym dzieci poruszają się po asfaltowym poboczu. Położenie chodnika 

zwiększy bezpieczeństwo dzieci. 

 

Radny Michał Pieruń wskazał, że zaskoczyło go to, że w strategii wykazano, że w Gminie 

Stryków 21% i Gminie Głowno 9% dróg ma stan dobry. W pozostałych gminach  

i miastach są tylko zadowalające, niezadowalające i złe.  

 

Starosta Zgierski poinformował, że opracowanie to zostało zlecone. Wykonawca wskazał 

takie kryteria. Stan dobry mają przede wszystkim te drogi, które zostały niedawno 

wykonane, bez żadnych spękań, ubytków. Jeśli cokolwiek pojawi się na takiej drodze to 

wówczas zaliczany ją do zadowalających. 

 

Radny Michał Pieruń wskazał, że na str. 19 wpisana jest przebudowa chodnika na  

ul. Piłsudskiego w Zgierzu. Na odcinku od ul. Solnej do ul. Słowackiego (po lewej stronie 

ulicy). Natomiast na str. 33 planowany zakres robót w 2018 r. to wymiana nawierzchni 

chodnika po dwóch stronach jezdni, na odcinku od drogi wojewódzkiej Nr 702 do  

ul. 1 Maja. Zapytał, czy dwa razy będzie ten chodnik robiony.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Monika 

Stodulska poinformowała, że z wyłączeniem tego odcinka, który teraz jest 

przebudowywany. 

 

Radny Michał Pieruń poprosił, aby to uwzględnić w strategii.  
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Radny Dominik Gabrysiak odniósł się do przebudowy ul. Średniej w Ozorkowie. 

Wskazał, że ramach tej inwestycji będzie przebudowane 382 m
2
 chodnika. Zapytał, ile 

metrów chodnika braknie, aby położyć go do końca i czy nie można wygospodarować 

środków, aby go dokończyć.  

 

Starosta Zgierski poinformował, że na tą chwilę rozdysponowane są wszystkie środki i na 

nie ma z czego dołożyć. Cały problem tej inwestycji polega na tym, że szacunki 

rozminęły się z rzeczywistością tzn. z kosztorysem. Zabezpieczyliśmy po naszej stronie 

150.000 zł  i miasto zabezpieczyło również 150.000 zł. Natomiast wartość kosztorysowa 

to 417.000 zł. Brakowało 117.000 zł. Nie mieliśmy zabezpieczonych takich środków  

w związku z tym trzeba było ograniczyć zakres robót.  Dodał, że nie było jasnej deklaracji 

ze strony Burmistrza, że jest w stanie dołożyć do kwoty kosztorysowej. 

 

Radny Dominik Gabrysiak zwrócił uwagę, że inwestycja ta powinna zostać dokończona, 

aby zapewnić bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły. 

 

Starosta Zgierski zgodził się z przedmówcą, że inwestycja ta będzie musiała być 

dokończona. Z pewnością do niej wrócimy. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia 

działań w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego 

na lata 2014-2020. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia 

działań w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Miasto Ozorków 

na realizację zadania pn. „Przebudowa układu komunikacyjnego północno 

-zachodniej części Ozorkowa – etap II” w ramach „Programu rozwoju gminnej                   

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2020. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasta Ozorkowa 

dotyczącego przekazania Gminie Miasta Ozorkowa zarządzania drogami 

powiatowymi: Nr 5137 E –  ul. Maszkowska i ul. Południowa, Nr 5179 E  

– ul. Traugutta, oraz Nr 5174 E – ul. Żeromskiego  i ul. Stypułkowskiego  

w Ozorkowie, w szczególności w zakresie przebudowy tych dróg w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Ozorków 

na realizację zadania  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 

w ramach Osi Priorytetowej III Transport Działanie III.2 Drogi Poddziałanie III.2.2 

Drogi lokalne. 

 Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kuna oznajmił, że jest przeciwnikiem tworzenia takich zgromadzeń, 

które niewiadomo co mają za zadanie, a będą generowały koszty.  Nawet jeśli Zarząd 

będzie składał się ze Starostów, którzy nie będą pobierali wynagrodzenia to zaraz trzeba 

będzie zatrudnić fachowców, którzy oczywiście kosztują. Przypuszcza, że składki te za 

rok czasu wzrosną z 10 do 20 gr od mieszkańca. Radny nie jest przeciwnikiem tego 

związku, ale wyraża swoje obawy. 

 

Radny Zbigniew Antczak zapytał, jakie będą zasady udziału w związku. 

 

Starosta Zgierski poinformował, że nasz wkład to 10 gr od mieszkańca. Mamy 161.000 

mieszkańców, czyli kosztować nas będzie to 16.100 zł rocznie. Dodał, że nie jest to nowa 

sprawa. Obecnie takich związków nie utworzyły 3 województwa min. łódzkie. Pozostałe 

województwa, które takie związki mają przygotowywały już projekty. Jedynie 

województwo świętokrzyskie ma lidera. Oznajmił, że sam zastanawiał się nad 

przystąpieniem do tego związku. Jednak uważa, że jeśli wydamy 100.000 zł na ten 

zawiązek, a mamy szansę uzyskać 11.000.000 zł to nie ma nad czym się zastanawiać. 

Oczywiście zawsze są pewne zagrożenia.   

 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego. 

Starosta Zgierski przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2015. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 
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Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 8/15. 

 

Ad. 6 

Radny Piotr Szewczyk poinformował, że kilka dni temu odwiedził Liceum Ogólnokształcące 

im. Mikołaja Kopernika w Aleksandrowie Łódzkim i był zdziwiony jakością wykładziny na 

korytarzu. Jest ona tak przetarta i tak stara, że stanowi niebezpieczeństwo dla uczniów. 

Uważa, że powinno się tam założyć płytki. Poprosił o wygospodarowanie środków na 

wymianę podłogi. 

 

Starosta Zgierski oznajmił, że gospodarzem placówki jest dyrektor szkoły. To on powinien 

zgłosić taki problem. Nie przypomina sobie, aby taki wniosek wpłynął. Niemniej jednak 

zostanie zwrócona na to uwaga. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 9 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      


